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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 6. 

 

2024. gada 20. martā.  

Ķekavas sēžu zāle.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace.  

 

Pašvaldības darbinieki – Izpilddirektore Jolanta Jansone, Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis 

Zvaigzne, Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, vadītājas vietniece Aija 

Āre,   Izglītības procesu atbalsta vadītāja Vera Kļaviņa.  

 

“Ķekavas novada Sporta centrs” galvenais saimniecības vadītājs Reinis Zobens.  

 

Sēdē nepiedalās – Rihards Gorkšs.  

 

Citi deputāti -  Andris Vītols.  

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība īsteno pirmsskolas 

izglītības nodrošināšanas funkciju" apstiprināšanu;  

2. Par Ķekavas novada Tradicionālo konfesiju konsultatīvās padomes izveidošanu, tās 

nolikuma un sastāva apstiprināšanu;  

3. Informatīvs - Par finansiālu atbalstu dalībai konkursā;  

4. Informatīvs - Par līgumu pagarināšanas pirmstermiņa izskatīšanu.  

 

 

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. Viņa informē, ka iesniegusi priekšlikumu par viena 

jautājuma izslēgšanu no darba kārtības informācijas nepietiekamības dēļ.  

 

Ziņojumu papildina Andris Vītols.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Vītols, Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Elīna 

Rasnace, Dace Cīrule, Jolanta Jansone, Linda Zaķe, Jānis Zvaigzne.  

 

Jautājumu, debašu  vairāk nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Izslēgt no Darba kārtības 4. jautājumu par Par atbrīvošanu no Ķekavas novada 

pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaigznīte” vadītājas amata, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Andris 

Ceļmalnieks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

 Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

  

 

Priekšlikums atbalstīts, darba kārtība tiek sakārtota un I. Romanovska aicina to apstiprināt 

balsojot. 

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska, Andris 

Ceļmalnieks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 20. marta sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība īsteno pirmsskolas 

izglītības nodrošināšanas funkciju" apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:17:00) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa.  Pašvaldību likuma Pārejas noteikumu 6.punktā noteikta 

prasība, ka dome izvērtē uz likuma "Par pašvaldībām" normu pamata izdoto saistošo 

noteikumu atbilstību Pašvaldību likumam un izdod jaunus saistošos noteikumus atbilstoši 

Pašvaldību likumā ietvertajam pilnvarojumam. Uz likuma “Par pašvaldībām” pamata izdotie 

saistošie noteikumi piemērojami līdz 2024.gada 30.jūnijam. Līdz ar minēto, pieņemami jauni 

saistošie noteikumi “Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība īsteno pirmsskolas izglītības 

nodrošināšanas funkciju”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Vera Kļaviņa.     

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu –  

Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība īsteno pirmsskolas 

izglītības nodrošināšanas funkciju" apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

2. Par Ķekavas novada Tradicionālo konfesiju konsultatīvās padomes izveidošanu, tās 

nolikuma un sastāva apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:28:55) 

 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. Ķekavas novada pašvaldība savā darbībā arvien vairāk 

saskaras ar garīgas un emocionālas palīdzības sniegšanu novada iedzīvotājiem. Vairāku 

jautājumu veiksmīga risināšana ir balstīta uz pašvaldības sadarbību ar Ķekavas novadā 

esošajām Latvijā atzītajām reliģiskajām organizācijām, kā piemēram, zupas virtuve, pārtikas 

skapji. Sakrālā mantojuma saglabāšanas finansēšanas likuma 2.panta otrā daļa nosaka, ka 

pašvaldības var piedalīties sakrālā mantojuma uzturēšanā. Pašvaldībām ir tiesības no 

pašvaldību budžetu līdzekļiem piešķirt finansējumu sakrālā mantojuma izpētei, būvprojektu 

izstrādei, konservācijai, restaurācijai, atjaunošanai, pārbūvei, remontu darbu veikšanai un 

labiekārtošanai. Ņemot vērā minēto, lietderīgi ir izveidot padomi, nosakot, ka tās darbības 

mērķis būtu pārzināt un koordinēt jautājumus, kas saistīti ar reliģiskajām lietām novada 

administratīvajā teritorijā, īstenot padomdevēja funkcijas, lai palīdzētu Ķekavas novada 

pašvaldības domei un izpildvarai, tai skaitā izglītības iestādēm, risināt jautājumus, kas saistīti 

ar reliģiskajām lietām, izskatītu reliģisko organizāciju projektu un finansiālā atbalsta 

pieteikumus, dodot savu atzinumu. Padome paustu un integrētu teoloģiskās nostādnes 

jautājumos un pārstāvētu draudžu intereses Ķekavas novada pašvaldībā, tai skaitā domē, 

izskatot domes lēmumus, kas skar šo jomu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Ineta Romanovska, Jānis Zvaigzne, 

Elīna Rasnace.  

 

Debatē – Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada Tradicionālo konfesiju konsultatīvās padomes izveidošanu, tās 

nolikuma un sastāva apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks), "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 



4 

 

 

3. Informatīvs - Par finansiālu atbalstu dalībai konkursā 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:59:55) 

 

Par jautājumu ziņo Aija Āre. Pašvaldībā ir saņemts iesniegums no bērnu mātes ar lūgumu 

finansiāli atbalstīt bērnus ar dalības maksas segšanu konkursā.  

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzītajiem priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Saistošie noteikumi Nr.25/2023 Par Ķekavas novada pašvaldības kultūras un mākslas 

finansiālo atbalstu un naudas balvām 3.1. punkts, paredz finansiālo atbalstu dalībai 

konkursos, festivālos un meistarklasēs Latvijā un ārvalstīs un 5.punkts paredz 

Finansiālo atbalstu un naudas balvas piešķir, izvērtējot projekta nozīmi, lietderību un 

konkrētās personas vai kolektīva ieguldījumu kultūras un mākslas popularizēšanā 

novadā un sasniegtos rezultātus.  

Pamatojoties uz SN 25/2023 10.punktu,  atbalstīt sedzot dalības maksu starptautiskajā  

konkursā 40,- euro apmērā, jo klāt pievienotā dokumenta kopija norāda uz 

sasniegumiem. Pēc līguma noslēgšanas (SN 18.p.) pārskaitīt naudas balvu uz norādīto 

bankas kontu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

2. Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pamatojoties uz SN 25/2 - 023 “Par Ķekavas novada pašvaldības kultūras un mākslas 

finansiālo atbalstu un naudas balvām” 4.punktu, kas paredz naudas balvas piešķiršanu 

par izciliem sasniegumiem (ir pievietota Diploma kopija un Pateicības raksts) un ņemot 

vērā atbalsta summu par līdzvērtīgiem sasniegumiem mūsu novada izglītības iestāžu 

audzēkņiem (SN “Par naudas balvas piešķiršanu izglītības iestāžu audzēkņiem un 

pedagogiem” 4.2.1.punktu ) – piešķirt naudas balvu 100,- euro apmērā un pēc līguma 

noslēgšanas (SN 18.p.) pārskaitīt naudas balvu uz norādīto bankas kontu. 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 
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4. Informatīvs - Par līgumu pagarināšanas pirmstermiņa izskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.01:04:15) 

 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska.  Pašvaldībā saņemts iesniegums no Privātās 

pamatskolas “Gaismas tilts 97” vecāku padomes priekšsēdētāja ar lūgumu vecāku vārdā 

savlaicīgi, līdz 2024./2025.mācību gada sākumam, pagarināt esošo līgumu termiņus, lai gūtu 

pārliecību par skolas ilgtspēju, turpinot vai uzsākot bērnu izglītību privātajā pamatskolā 

“Gaismas tilts 97. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Ineta Romanovska, Jānis Zvaigzne, Elīna Rasnace.  

 

Debatē Andris Ceļmalnieks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Jautājuma izskatīšanu pārvirzīt uz tuvāko Īpašumu komiteju, jo tā izskata jautājumus 

par zemes un ēku nomām, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

2. Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Atbalstīt zemes un ēku līgumu pagarināšanu, lai nodrošinātu ilgtspējīgu un 

nepārtrauktu mācības procesu uz turpmākajiem 10 gadiem, 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks), "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

Par balsojumu izsakās Andris Ceļmalnieks  - balsojumā atturējās, jo uzskata, ka būtu jāslēdz 

jauns līgums.  

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:30 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


